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Občanské sdružení Víska bilancovalo. V pátek 11.3.2016 se konala valná hromada OS.
Přítomni byli i zástupci spolků majících sídlo ve Vísce,  zástupce SDH Minkovice, s kterým OS
úzce spolupracuje a pochopitelně i  zástupci Obce Višňová, starosta Tomáš Cýrus a
místostarosta Roman Valach. Předseda OS Víska František Tuhý seznámil přítomné s
hodnocením činnosti v roce 2015, a jelikož letos tomu bude v červnu pět let, co bylo OS
založeno, tak i zprávu o činnosti OS za dobu své existence. Obě zprávy jsou uvedeny na tomto
webu jako přílohy v rubrice Nově publikované. Pokladník Jiří Štern přednesl informace o
financích OS. Poté Vladimír Lacina v prezentaci představil projekt pomníku obětem 1.sv.války,
který bude postaven z iniciativy OS u elektrárny, na původním místě, kde stával, než byl stržen
povodní roku 2010. Po zdravicích hostů a obšírnějších příspěvcích zástupců Obce se v diskusi
mimo jiné rozhodovalo o místu, kde budou umístěny kontejnery na tříděný odpad v Nové Vísce
(horní Vísce). Dále F.Tuhý objasnil plánované akce OS, především jak by měly vypadat
cyklistické závody zručnosti pro děti. Součásti valné hromady byla i fotografická výstava z
činnosti OS Víska za uplynulých pět let. Občerstvení zajistily (napekly) členky OS.
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